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sa 106, sjednice Vijeda Hrvatske komore medi
odrLane 15. sijednja 2020. godine s podetkom u
medicinskih sestara, Maksimirska l11/2. Zaweb sa

Dnevnim

ZAPISNIK

(u daljnjem tekstu: Komorer)
prostorijama Hrvatske komore

nskih sestara
10.()0 sati u
jedeiim

Usvajanje zapisnika sa 105. rsjednice Vijeia rds,
Izbor glavnog i odgor,'ornog urednika kom o61 glasila sukladno pristiglirn prijavama,
Prijedlog Pravilnika o izmjenama i d Pravilnika o dodatnom usavrSavaniu
medicinskih sestara,

4. Odluka o suradnji s KOKOZ-om,
5. Razno.

Nazodan je2l dlanVijeia. Dnevni red je jedrrog

Ad 1)

Usvajanje zapisnika sa 105. sjednice Vijeda H
Zapisnik sa 105. sjednice Vijeia HKMS jednogl

Ad 2)
Izbor glavnog i odgovornog urednika ko glasila sukladno pristiglim prijavama
Predsjednica Vije6a podsjetila je naz:odne da su prijr
l<andidatkinje: Sonja Kalauz i Biljana Kurtovii. Son

dobili e-mailom. Prijavile su se dvije

Kurtovii petnaest glasova, a jedan glas je bio su

aK,alauz dobila je pet glasova, Biljana

Tajnik Komore pojasnila je dii se radi o dopuni prav

ilnika o dodatnom usavr5avanjir

poj avi po treba za novim dod atnim us;avrSavani em.
veleudif iSta u Zagrebu za operacijsker sestre. Rekla.j
ga Vijeie usvoji, treba iii u postupak trajnog usa
autor programa, odgovorenoje kakoje autor radna
op erac ij skih sestara. BlaLenkar S tunj a p itala j e z:a5to

tpina ZYU-a u suradnji s Udrugonl

pojasnila je kako svaka obraz<>vna ustanova odr:edui
uljet prvostupni5tvo, tajnik Komore

1.

2.

3.

usvoJen,

je usvojen.

Ad3)
Prijedlog Pravilnika o izmjernama i dopunama
naedicinskih sestara

lnika koji se mora mijenjati svaki pft kad se
vaj put racli se o programu Zdravstvgnog
kak.o prijedlog programa, u obliku p kojem
ran-ja. Agrreza Aleksijevii pitala je fko je

koje temerljno obrazovanje treba biti za upis
e li se u I'ravilniku temeljno obrazovanjedodatnog usavr5avanja. BlaZenka Stunja pitala.ie m



promijeniti u prvostupni5tvo. odgovoreno je kako u
podsjetila je kako je i u Pravilniku c, minimallnim u
srednjom strudnom spremom radi u operacijskoj d
razmi5ljati o tome Sto udiniti s koleplicama sa srednj
Komore. Zvonimir Pardina srnatra kako zatedeno s

temelj no obrazovanj e prom ij eni u prrvostupni5rlvo.
Prijedlog Pravilnika bit 6e ob,iavljen na web strranici
javnoSiu.

Ad4)
Odluka o suradnji s KOKOZ-om
Clanovi Vijeia dobili su Deklaraciju kao materijal
podsjetila je da se o suradnji vei raspravljalo i u ma
Predsjednik Komore dodatno je pojasnio kako se
smatra vaLnom radi zajednidtrcog nastupa komora k
olakSati ostvarivanje ciljeva l(omore. Ako se vidi
uvijek moZe prekinuti. Agneza Aleksijevii je rekla
se donijeti neki pravilnik koji ie regulirati KOKOZ.
planira. Cecilija Rotim pitala.je postoje li sad prlani
postoji pitanje taskshiftinga koje se mora rjesarati u
da postoji neformalna suradnjia i njegovo je pitanje
predsjedrril<a HLK dovoljna. .Predsjednik je po.jasni
moglo garantirati da netko neie nastupati pojedin
Bojan Bakii smatra kako ne postoje financijske
situaciji izvuli najbolje za setre, jerbezpodr5ke lij
izgubiti.Irena Danyi Holetii takoder smatra da se
zaSto ne probati zajedno. Zvonimir F,ardina srnatra d
PredsjednicaYijeda K.omore rsloZila se s tim da inici
da se napravi iskorak. Pouzdaje se u predsjedrnika d
sestrinstvu i ostala pitanja vai:na za sestrinstvo. p
sljedeie sjednice Vijeda podn,e rasprirvljati o izmj
bio bi zakad bi postojala neki+ podetrna pozicija. pre
Zakona o sestrinstvu treba iii iz Komore. predloZio
mijenjati te da se zapodne rasllrava o tome. Smatra d
Predsjednica Vijeda sloZila se s tim cla se sve treba
kojem se moZe puno toga napraviti. iZvonimir
povjerenstvima u Ministarstvu zdravstva.
Odluka o suradnji s KOKOZ-,om donesena je s 19 gl

Ads)
Razno
Zvonimir Pardina pitao je Sto je Pravilnikom o mini
nisu uvr5tene medicinske sestre s vis,ckom struilnom
nema visoke strudne spreme. I)redsj e dnic a y ijeca
Predsjednik je odgovorio kako su u P,ravilnik urrr5te
osoblje, a na pitanje za5to nema visoke strudne s
visoka strudna sprema su poloZajna riedna mjesta, a vilnik se mijenjao radi uvodenja

vom trenutku ne moZe" AgnezaAlbksijevii

ijedlog Pravilnika usvojen je jednoglasno.
Komore radi savjetovanja sa zainteresiranom

sjednicu Vijeia. Predsjednica Vijeia
u prethodne predsjednice Komoie.

radii o udruZivanju, ve6 samo o suradnji koju
se radi o drZavnoj administraciji, S1o moZe

suradnja ne ide u dobrom smjeru, ona se
ako je Deklaracija proglas i pitala je hoie li
Pre,:lsjednik je rekao kako se to za sad ne
i i,nteresi, predsjednik je odgovorio kako

suradnji s HLK. Zvonimir Pardina rekao ie
o se promijenilo i je li promjena
kako je pr:ije bio problem u tome Sto se niie

u ime KOKOZ-a, a time i u ime HfHaS.
, a sestrinstvo moZe probati u ovoj

ika je te5ko djelovati, a Komora nema Sto

jetirna propisano da medicinska sesira sa
rrani. Bojan Bakii naglasio je kako treba
n strudnom spremom koje su dlandvi
Lje treba ostati, a treba raditi na tonie da se

sacl samostalno nije puno toga postiglo, pa
inicijative trebaju dolaziti od strane HKMS.

ativa treba pote6i od HKMS te da je vrijeme
ie pokrenuti pitanja izmjene Zakontp o
jednik Komore predloZio je da se od
maZakona o sestrinstvu. Zvonimir pardina
sjednik jer rekao kako prijedlog izqajena
e da. Vijeie razmisli o tome Sto sve treba

se svaka todka mora dobro argumentirati.
pripremiti i da ima dovoljno vremena u

smatra kako treba suradivati s

zai dva suzdrl.ana glasa.

m uvjetima, odnosno za5to u Pravilnik
mom. Pita je li istina da u Pravilniku

ila je kako nema tu inforrnaciiil.
njr;govatelj ice koje su nezdravstveno
odgovoreno je da se radi o minimumu,



njegovateljica. Rekao je kako Pravillnik nije.joS u ja
na mi5ljenje. Tajnik Komore pojasnila je kako se
kako moZe pisati i/ili. Pita zadto ne bi stajalo da je
ne5to, buduii da to moZe biti osnova za promjenu
joS nije bio na javnoj raspravi, a samim time niti nii
BlaZenka Stunja predloZila je da se rljeluje od
formalno obrazovanje ne tretra izjednadavati s

drugoj struci. Poslodavci se pozivaju na minimalne
zbog (,ega je potrebno miSljenje Komore o njegov
Komore pojasnila je kako njegovateljice trebaju
Komora treba imati uvid u kompetencije njegovatel
medicinskih sestara. Bojan Bakii relkao je kako su
drLava barem malo misli na rnedicinLske sestre. T
uvjetima treba podeti ukljudirrati prvostupnike i dip
sestrinstva. Pitao je Sto je to iito mag;istri i diplomi
sestrinstva. Zvonimir Pardina smatra da njegovatelji
Leli da Komora postane Komora njegovatelja. T
njegovatelj" SlaZe se s mi5ljenjem da treba na vrije
njegovatelji ne mogu u Komoru jer nisu regulirrana
Pravilnik bude u javnoj raspravi obavezno po5alju s.

mjestima je potrebno uvrstiti visoku strudnu spremu
nazodni dobiti poveznicu najavnu raspravu.
Nada Tadii pohvalila je predr;jednika Komore zbog
Predsjednice RH o korupciji u sestrinstvu. pitala je
predsjednil< je odgovorio da liomora moZe iii u
sustavu socijalne skrbi. Dogadalo se da se izade u
zaposlene medicinske sestre. Cecilija Rotim reJkla je
gerontologiju ide u nadzorc u domove, ali samo u d
Predsjednik je rekao kako se rrpravo provjerava u
sestre kako bi se utvrdilo u koiem domu nema medi
Silvana Dekovii pita Sto je zadnju godinu dana napr
zatraLiti izvje5ie za sljede6u sriednicu Vijeia.
Karolina YiLintin rekla je kako je u privatnim clomo
sati tjedno, Sto u praksi znadi samo na papiru. Zlvoni
priopdenje. RuZa Uremovi6 rerkla je kako je dobila
uzugovaranje zdravstvene zalitite. Reklaje kako je
pod svojom Sifrom, a ne pod iiifrom lijednika. 1'ak
minimalnim uvjetima uvrste nnedicinske sestre s vi
vijeiu ustanova trebaju biti i rnedicinLske sestre.
Darinka ZvorcNovakpitala je Sto je s pedijatrij
kako je poslana u Ministarstvo zdravstva te ie biti
Predsjednica Vijeia destitala je Agnezi Aleksijevii
ime Vije6a.
Sjednica je zavrlila s radom u I 1.34 sati.

Zapisnik vodila:
Anastazij a S ori i Uranii

noj raspravi, a kad bude, poslat ie pe Vijeiu
minimum. Zvonimft Pardina rekbo ie

star/magistra sestrinstva minimum zl
Predsjednik je pojasnio kako

za1:.raLen<> sluZbeno m i5 lj enj e KomOre.
, prueJavne rasprave. Smatra da sb

jern, buduii da toga nema niti u jednoj
vjete i drZe ih se. Brankica Ividineo oi
ljicama koje nisu zdravstveni radnibi.

tagati meclicinskim sestrama, zbog (ega
ica kako one ne bi ulazile u djelokrug ra
egovatelji ,,ubadeni" kako bi se pokaza

r smatra da Pravilnik o minimalnlm
irrane medicinske sestre i masistre

i srniju ra.diti, a da ne smiju prvostitpni
tretraju birti pomoino osoblje u zdravstv
er smatra da bi trebalo mijenjati naziv
e reagirati. Tajnik Komore pojasnil4 je

fesija. Z,amolila je nazodne da kad
je prijedloge o tome na kojim radnim

FredsjednicaYijeca rekla je da ie svi

reakcije u javnosti naizjavu
je s nadzorom u privatnim domovim

samo po prijavi, buduii da se radi o
zor koji se ne moZe provestijer nema

kakoNZJZ, Referentni centar za
koji su pod njihovom ingerenpij

istru u kojim domovima rade medlcins
insl:e sestre pa ie se tom domu uputiti
vila PR agencija, dogovoreno je kako

ima dovoljno da imaju medicinsku

a

da

ir l?ardina takoiler je pohvalio judepa5n
UI'UZ-a obavijest o javnoj raspravi ve

da serposlovi medicinskih sesthra
ser slaZe s prijedlogom da se u Praviln

im obrazovanjem. Misli kako u Ur

doliumentacijom, predsj ednik je odgo
razen sasl.anak i s tom temom.
izboru zadocentai predala joj cvijeie

Predsj ednica Vijeda Komore:
ri na Friiidii, magistra sestrinstva

no


